
    Zápis č. 3 

                       z jednání školské rady Pražské konzervatoře, Na Rejdišti 1, Praha 1  

                                                                           15. 12. 2022 

 

 Přítomni 

za zřizovatele: Mgr. Jiří Růžička 

za pedagogické pracovníky: Mgr. Jakub Kydlíček PhD., MgA. Markéta Halířová 

za studenty: Vavřinec Holeček, Jan Sedláček 

omluven: Mgr. Petr Kubíček 

Jako host: ředitel konzervatoře MgA. Petr Čech, ArtD. 

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Podněty k práci školské rady  

3. Různé 

 

1. Schválení programu 

Školská rada schválila program jednání a zapisovatele schůze (5x ano) 

2. Podněty k práci školské rady 

Rozprava o způsobu sběru podnětů ze strany pedagogické a studentské obce. 

3. Různé 

Ředitel školy informoval o průběhu stavebních prací v Pálffy paláci, včetně souvislostí s probíhající 

výstavou. V této souvislosti byl diskutovány možnosti pořádání veřejných a interních studentských 

koncertů ve výstavním prostoru, který je částečnou náhradou za komorní sál. Současně ředitel 

představil plány vybraných projektů školních orchestrů.  

Diskuze na téma Absolventské práce – ŠR a ředitel se shodují na nutnosti reformy způsobu výuky a 

organizace předmětu. 

ŠR vyjádřila podporu řediteli školy v otázkách řešení kázeňských přestupků, včetně preventivních 

opatření.  

Další jednání školské rady je plánováno na středu 23. 2. 2022 v 9:00 

 

V Praze, dne 15. 2. 2022 

Zapsal: Mgr. Jakub Kydlíček PhD. 


